
Valtuustoaloite 

Leffoja isolta ruudulta 

Esitän että kaupunki selvittää suurien elokuvateatteriyhtiöiden halukkuutta tulla Raaheen, mikäli heille 
tarjotaan joko rakennettavaksi, ostettavaksi tai vuokrattavaksi sopiva tontti tai liiketilat. Mikäli halukkuutta on, 
selvitetään ensimmäisenä uuden liikekeskustan kaavan alullepanijoiden halukkuutta olla rakennuttajana ja 
mahdollisesti vuokraajana elokuvateatterille. Mikäli halukkuutta ei ole, niin kaupunki etsii sopivan tontin tai 
toimii kyseisen kiinteistön rakennuttajana ja mahdollisesti vuokraajana. Vaikka yhteistyössä jonkun halukkaan 
rakennusliikkeen kanssa. Jos ainoaksi vaihtoehdoksi kävisi kaupungin vuokraamat tilat, niin tulevaisuudessa 
kaupunki voisi kuitenkin pyrkiä myymään kiinteistön yrittäjille. Tai, kiinteistöhän voisi olla osa Raahepoliksen 
vuokraustoimintaa yleensäkin pienyrittäjille. Ehkäpä tähän olisi saatavilla jotain hanke-avustustakin niin 
saataisiin joskus jotain takaisinpäinkin sieltä EU:n pohjattomasta kaivosta. Kulttuuriteko sentään. 
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